



SUMMARY

MAVA STRATEGY 2016-2022

SUSTAINABLE ECONOMY PROGRAMME

DECEMBER 2016

MED/WA

= integration with regional programmes

TARGET 1
Valuing Natural Capital

MED/WA

SE1: National green economy planning integrates the conservation and restoration of natural capital

enables

enables

promotes

TARGET 3
Resource Efficiency

creates new investment opportunities

←

→

provides financing

TARGET 2
Green Finance

SE4: Accelerated circular economy practice and ambitious legislation in Europe

↔ **SE5:** Plastics are redesigned to allow for circular material flow

MED/WA

SE2: The finance system becomes aligned to sustainable development goals and supports the Green Economy transition

↔ **SE3:** Sustainable infrastructure is preferred option for project planners and investors

MED/WA



SOMMAIRE
STRATEGIE 2016-2022
PROGRAMME ECONOMIE DURABLE

DECEMBRE 2016

MED/WA

= intégration avec les programmes régionaux

CIBLE 1
Valorisation du capital naturel

MED/WA

SE1: la conservation et la restauration du capital naturel sont intégrées dans les plannings nationaux pour l'économie verte

permet

permet

favorise

crée de nouvelles opportunités d'investissement

TARGET 3
Resource Efficiency

CIBLE 2
Finance Verte

fournit le financement

SE4: L'économie circulaire est rapidement mise en pratique en Europe et une législation ambitieuse est mise en œuvre

MED/WA

SE5: Le plastic est repensé afin de permettre un flux circulaire des matériaux

SE2: Le système financier s'aligne avec les objectifs de développement durable et appuie la transition vers une économie verte

MED/WA

SE3: Les planificateurs et investisseurs privilégient les infrastructures durables